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Netherlands 

 

and 
 

Suriname 

Agreement between the Kingdom of the Netherlands and the Republic of Suriname 
on mutual administrative assistance in customs matters (with annex). Paramar-
ibo, 25 October 2004 

Entry into force:  provisionally on 1 December 2004, in accordance with Article 23(2) 
and definitively on 1 August 2006, in accordance with Article 23(1) (for the King-
dom of the Netherlands and Suriname with the exception of Article 2(3) which ap-
plies only to the Kingdom in Europe and Suriname)  

Authentic text:  Dutch 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 20 October 

2009 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Suriname 

Accord d’assistance administrative mutuelle en matière douanière entre le Royaume 
des Pays-Bas et la République du Suriname (avec annexe). Paramaribo, 25 oc-
tobre 2004 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 1er décembre 2004, conformément au paragraphe 
2 de l’article 23, et définitivement le 1er août 2006, conformément au paragraphe 1 
de l’article 23 (pour le Royaume des Pays-Bas et le Suriname à l’exception du 
paragraphe 3 de l’article 2, qui s’applique seulement au Royaume en Europe et le 
Suriname)  

Texte authentique :  néerlandais 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Pays-Bas, 20 octobre 2009 
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